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Medborgarförslag om fotbollsplaner mm 
 
Förslag till beslut 
 
Stadsdelsnämnden beslutar att överlämna detta tjänsteutlåtande som svar 
på medborgarförslaget om fotbollsplaner mm  
 
 
 
 
 
Göran Månsson  Virginia Kustvall Larsson 
stadsdelsdirektör  tf  chef för Kultur och Miljö 
 
 
 
 
 
Sammanfattning 
Stadsdelsnämnden har fått ett medborgarförslag från Per-Ola Larsson om 
att anlägga en fotbollsplan på Östermalm med en finansieringsmetod som 
innebär att stadsdelsnämnden lånar investeringskapital av de kommunala 
bostadsbolagen. 
 
Ett av stadsdelsnämndens mål är att god fritidsverksamhet ska erbjudas 
alla barn och ungdomar. För byggande av idrottsplaner för föreningsdriven 
verksamhet ansvarar idrottsnämnden. Stadsdelsförvaltningen har efter 
kontakt med ansvarig planerare på idrottsförvaltningen fått reda på att 
upphandling pågår för en konstgräsplan  med ny belysning för 
Hjorthagens IP med planerad byggstart hösten 2007. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom programområdet Kultur och Miljö. 
 
Bakgrund 
Stadsdelsnämnden har fått ett medborgarförslag från Per-Ola Larsson om 
att anlägga en fotbollsplan på Östermalm med en finansieringsmetod som 
innebär att stadsdelsnämnden lånar investeringskapital av de kommunala 
bostadsbolagen. 
 
Förslagsställaren menar att det bör ankomma på stadsdelsnämnden att 
anlägga en fotbollsplan på Östermalm och hänvisar till direktiv i 
Socialtjänstlagen. 
 
Förvaltningens förslag 
Ett av stadsdelsnämndens mål är att god fritidsverksamhet ska erbjudas 
alla barn och ungdomar. För att uppnå målet medverkar nämnden i 
samhällsplaneringen med att påverka utformningen av nya 
bostadsområden och dess utemiljö. Stadsdelsnämnden har också ett direkt 
ansvar för drift, underhåll och investering för utveckling av parker. Parken 
ska vara en resurs för lek och spel men också en oas för ro och 
avkoppling.  
 
Under 2006 investerade stadsdelsnämnden i en konstgräsanläggning för 
Gustav Adolfparken och i en skatebana i Humlegården. Under 2007 
kommer ytterligare åtgärder att göras i Gustav Adolfparken för att 
underlätta för spontan idrottsverksamhet. 
 
I Norra Djurgårdsstaden, som är under planering, bevakar nämnden att det 
avsätts mark för park och idrott. I anläggandet av det offentliga rummet 
där även idrottsanläggningar ingår, bidrar alla verksamma byggherrar 
tillsammans med staden. 
 
För byggande av idrottsplaner för föreningsdriven verksamhet ansvarar 
idrottsnämnden. Stadsdelsförvaltningen har efter kontakt med ansvarig 
planerare på idrottsförvaltningen fått reda på att upphandling pågår för en 
konstgräsplan  med ny belysning för Hjorthagens IP med planerad 
byggstart hösten 2007. 
 
Bilagor 
Medborgarförslaget 
 
 


